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ZAPISNIK 2. SESTANKA SVETA STARŠEV 

JVZ OSNOVNA ŠOLA CIRKOVCE 

V ŠOLSKEM LETU 2022/2023 

 

 

 

z dne 09. februarja 2023 ob 17.00 uri v prostorih OŠ Cirkovce. 

 

 

PRISOTNI: Ravnateljica Korez Ivanka, poslovna sekretarka Fažmon Mojca, pedagoška 

vodja vrtca Lampret Mateja in člani sveta staršev: Medved Aljaž, 

Kramberger Mitja, Hebar Maja, Perdan Katarina, Urih Tina, Potočnik 

Suzana, Plajnšek Sergej, Gajič Tina, Medved Gregor, Medved Sanja, 

Rodošek Branko, Mikolič Nina, Dobič Apolonija, Medved Valerija, Pleteršek 

Jožica, Voga Monika. 

 

 

ODSOTNI: Zafošnik Nina, Safošnik Mitja  

  

 

DNEVNI RED: 1. Pregled zapisnika 1. sestanka sveta staršev  

2. Polletna realizacija programa dela za šolo 

3. Polletna realizacija programa dela za vrtec 

4. Imenovanje predstavnikov v Svet Zavoda 

5. Pobude, predlogi in vprašanja 

6. Razno 
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K točki 1: 

V uvodu je ravnateljica  pozdravi prisotne in preda besedo predsednici sveta staršev, ki predstavi dnevni red 

in zapisnik 1. sestanka, ki so ga starš dobili v pogled preko elektronske pošte. Na oboje predstavniki nimajo 

pripomb.  

 

Sklep št. 1: Svet staršev soglasno potrdijo dnevni red in zapisnik 1. sestanka.  

 

K točki 2: 

Ravnateljica  predstavnikom sveta staršev predstavi poročilo 1. ocenjevalnega obdobja. V mesecu decembru 

in januarju je bilo med otroci zaradi bolezni veliko odsotnosti. Na začetku šolskega leta smo imeli vpisanih 

221 učencev, sedaj jih imamo 222 in 13. oddelkov. Večina snovi za 1. ocenjevalno obdobje je predelana. Je 

pa nivo znanja slabši, saj se učenci ne učijo več sproti, ampak samo za napovedano  spraševanje.  Zaradi 

fleksibilnega poučevanja, so učenci   v 6., 7. in 8. razreda z nekaterimi predmeti že zaključili in prejeli tudi 

zaključne ocene, ki so vse pozitivne. V tem obdobju smo v večini uspeli izpeljati vse planirane dneve 

dejavnosti.  

Na šoli opažamo zadnja leta velik govorni primanjkljaj v prvem razredu, kar pripisujemo večji uporabi 

mobilnih telefonov in tablic med otroci. Tudi starši manj komunicirajo z otroci.  

V decembru smo pripravili bazar ter prireditev v parku v Kidričevem  ter prireditev ob 50.obletnici šolske 

folklore.   Izvedli smo tudi  dve plavalni šoli v naravi: septembra so bili učenci 4. in 5. razreda v Poreču, 

oktobra pa učenci 2. in 3. razreda v Mali Nedelji. Izpeljali smo tudi plavalni tečaj za  vrtec in 1. razred, v 

mesecu decembru.  

 

V šoli zaznavamo večjo vzgojno problematiko, saj prihaja do pogostejšega fizičnega, psihičnega in 

spletnega nasilja med učenci. To rešujemo s sestanki staršev in šolske svetovalne službe. Problem pogosto 

zaznavamo pri ne prilagajanju učencev tujcev sistemu in zato prihaja med učenci do  konfliktov. V prvi 

polovici leta smo  na šoli izrekli že 5  pisnih vzgojnih opominov.   

 

K točki 3: 

 

V polletju smo uspeli v vrtcu realizirati predviden plan po Letnem delovnem načrtu. Realizirali smo ogled 

predstave v tednu otroka, ko so nas obiskali nastopajoči gledališča Kukuc, s predstavo Črtek v mestu. Ostale 

dni v tednu otroka smo izvedli po planu. Novembra smo sodelovali pri Tradicionalnem slovenskem zajtrku, 

pripravljali različne namaze in pekovske dobrote, ter se pogovarjali o zdravem načinu življenja. V mesecu 

decembru smo pripravili delavnice za starše, kjer smo skupaj z otroki izdelovali izdelke za božični bazar in 

dekoracijo za na okna vrtca. Udeležili smo se prireditve v Parku pod tisočerimi zvezdami v Kidričevem, kjer 

so najstarejši otroci nastopali s pevskim zborom, delavke vrtca so sodelovale pri božičnem bazarju. Otroke 

je v vrtcu obiskal Dedek Mraz, vzgojiteljice so otrokom zaigrale predstavo in pripravile pestre dejavnosti za 

»veseli december«. Otroci največje skupine Kometi so se v termah Ptuj udeležili plavalnega tečaja.  

Med otroki zaznavamo povečano število govornih motenj, zato smo se v ta namen odločili sodelovati v 

projektu Naša mala knjižnica, ki ga izvajamo v skupini Kometov.. 
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Iz strani staršev je bil podan predlog, da bi imeli organizirano delavnico za področje govora, kjer bodo dobili 

praktične napotke in vaje, ne samo teorijo. 

 

K točki 4: 

 

Članom v svetu zavoda se izteče mandat in svet staršev mora izvoliti svoje predstavnike, ki jih bodo 

zastopali v svetu zavoda. Mandatno obdobje  je štiri leta. Izvoliti je potrebno enega predstavnika , katerih 

otrok obiskuje vrtec in dva predstavnika, katerih otrok obiskuje šolo.  Predsednica staršem predstavi dva 

možna načina glasovanja, tajno glasovanje ali javno glasovanje. Člani so se odločili za javno glasovanje  

 

Sklep št. 4: Svet staršev soglasno potrdi , da bo glasovanje za člane v svet zavoda OŠ Cirkovce javno 

 

Predlagali  so sledeče člane: Sergeja Plajnška, Sanjo Medved in Nino Mikolič.  Predlagani člani so se s 

kandidaturo strinjali. Člani sveta staršev so  soglasno potrdili predlagane kandidate za predstavnike v svet 

zavoda. 

 

Sklep št. 5: Predstavniki staršev v svetu zavoda  OŠ Cirkovce za mandatno obdobje 2023 – 2027 so: 

Sergej Plajnšek, Nina Mikolič, Sanja Medved 

 

K točki 5: 

 

Športni dan 11.1.2023. 

Zakaj se ni šlo smučat ta dan, čeprav je bilo dovolj snega? Določeni starši so ta dan sami peljali otroke 

smučat.  Staršem tudi sprašujejo zakaj se gre samo za 1,5h drsat? In zakaj smo šli v Maribor, če imamo v 

Kidričevem drsališče. 

 Otroci so izrazili željo, da se gredo kam drugam drsat kot v Kidričevo, kjer drsajo v vsakodnevno in smo 

jim uresničili željo. Smučanje pa smo odpovedali zaradi  

 

Starše zanima zakaj je cena šole v naravi tako visoka kljub temu, da se gre preko CŠOD-ja in kako to, da 

imamo termin komaj v mesecu marcu (Ali bo sploh mogoče še smučat?!). Termina na žalost ne določamo 

mi, ampak nas razporedijo na CŠOD-ju glede na prost termin.  

 

V 7. razredu  zaradi  je razredne problematike okrnjen pouk, predvsem pri slovenščini, ker se  mora 

razredničarka ukvarjati z vzgojno problematiko, na račun ur puka. To, da se trudi je seveda pohvalno, vendar 

je potrebno omejit razredne razprave, da ne grejo na račun pouka in utrjevanja snovi. 

Starši 6.a razreda so pohvalili učiteljico Tatjano, da si vzame čas in jim je vedno pripravljena prisluhnit.   

 

V 8. b so med učenci odnosi izredno slabi. Z določenimi starši bomo imeli sestanke, medtem ko bo imela 

svetovalna delavka z učenci tudi delavnice. Starši so omenili tudi razlike pri poučevanju med učitelji istega 

predmeta, eni so pripravljeni dodatno in razumljivo razložiti učno snov, drugi pa ne.  
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Otroci iz najstarejše skupine iz vrtca se bodo v ponedeljek, 20. 2. 2023, udeležili pustne povorke na Ptuju, v 

torek, 21. 2. 2023, pa povorke v Cirkovcah. Na povorki bodo sodelovali tudi učenci od 1. do 9. razreda, ki 

bodo razredne skupinske maske na temo PROMET.  

 

 K točki 6: 

 

Starši so podali tudi naslednja vprašanja:  

 

Kako je s popravljanjem negativne ocene?  

 Skupnega dogovora šola nima.  Strokovna presoja o tem je prepuščena učitelju, ki se lahko odloči  na 

podlagi  več dejavnikov:  odnosa učenca do dela, časovne omejitve,  pomembnosti učne snovi ….. 

 

Ali je možno, da se prestavi avtobusna postaja v Šikolah,, saj je trenutno v slepi ulici, na cestišču, kjer stoji 

avtobus pa je ni?  

Pobudo bomo posredovali na Občino Kidričevo 

 

Različna vprašanja so izpostavili tudi v zvezi z prehrano: Zakaj se ne držimo jedilnikov? Zakaj vztrajamo pri 

določenih jedeh, ki jih učenci ne jedo in so posledično lačni …. 

V šolski kuhinji se trudimo, da učencem ponujamo raznoliko prehrano, za kar smo tudi zakonsko zavezani. 

Do sprememb v jedilniku pa prihaja zaradi  prepoznih dobav s strani dobaviteljev, na  to problematiko smo  

dobavitelje že opozorili. V primeru zamud v dobavi smo primorani prilagoditi jedilnike.  

 

 Bila je izražena želja po prejemanju položnic po mailu. 

To smo nekoliko odložili, ker se še dogovarjamo s programerji za  ekonomično najbolj ugoden pristop.   

 

Poročilo za šolski sklad je predstavila predstavnica šolskega sklada Sanja Medved. Zbiranje papirja se bo 

vodilo po razredih, nagrado bosta dobila prvo uvrščeni in drugo uvrščeni ter deveti razred. To bo zabeleženo 

tudi na obvestilu za zbiranje papirja (nekakšna motivacija za učence, da se potrudijo pri zbiranju papirja).  

 

17.2.2023 šolski sklad pripravlja prireditev Pokaži kaj znaš, na katero se je prijavilo 15 učencev.  

 

Starši prosijo, da se objavi na spletni strani, če je bilo pri položnicah kaj financirano iz strani šolskega 

sklada. 

 

Sestanek je bil zaključen ob 19.00 uri. 

 

Zapisala:                                                                                                        Predsednica sveta staršev:  

 

Mojca Fažmon                                                                                                Valerija Medve 


